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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Fredrik Lindros 
Kerstin Brykt   Ulrika Strömberg 
Jonas Holmberg  Sven-Erik Landgren 
Maria Ludwig 
Malin Jonsson 
Caroline Mannfalk 
Jonas Gröndahl 
Camilla Malmberg 
Marlene Rovina (USS) 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer på föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Mia Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
Ridskolan har för närvarande en viss nedgång i antalet ridande. 

5. USS 
Marlene Rovina, USS rapporterade följande: 

• USS har haft påskkväll den 31/3. 
• USS planerar Loppis den 29/4 i Nya ridhuset. 

6. Ekonomi 
Mia redogjorde kortfattat för ekonomin 
 
En arbetsgrupp för budget och verksamhetsplanering tillsattes bestående av;  
Mia Ludwig 
Malin Jonasson 
Jonas Holmberg 

7. Hoppkommittén 
• Tävlingen för häst och ponny helgen den 25 – 26/3 genomfördes väl, överdomarrapporten gav 

oss fina omdömen. 
• Tävling 1* och 2* för ponny kommer att arrangeras söndagen den 23/4. 
• Det har kommit önskemål från flera håll om att anordna en utomhustävling för häst. Styrelsen 

anser emellertid att vi ska avvakta med utomhustävlingar till dess att vi har kommit lite längre 
med färdigställandet av utebanan. 

• Skrivaren och datorerna på sekretariatet behöver bytas ut. 
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Förslag på datum för höstens tävlingar  
Vecka 43 
• Lördag eftermiddag från kl. 13.30, häst 90 - 115 cm 
• Söndag, ponny Lätt E – Lätt B + sista omgången av Ponnyallsvenskan div 2.  

 
Jeanette stämmer av med Skånes Ridsportförbund om det är möjligt att få sista omgången 
av Ponnyallsvenskan div 2. Är detta inte möjligt önskar vi i stället att ansöka om 
tävlingar vecka 44. 
 
Alternativ 
Vecka 44  
• Lördag, häst 90 - 115 cm 
• Söndag, ponny Lätt E – Lätt B 
 
Vecka 49 
• Lördag eftermiddag från kl. 13.30, häst 90 - 115 cm 
• Söndag, ponny Lätt E – Lätt B 

Hoppkommittén föreslog att man skulle kunna anordna en ponnycup i samarbete med 
Lillhagens RK, som har ponnytävling vecka 48. En ”jul-cup”.  
 
Caroline kontaktar Lillhagens hoppkommittés ordförande för att höra om det finns något 
intresse. 

 

8. Dressyrkommittén 
• Proposition publicerad för tävlingen den 21/5. 
• P&R 18/5 - domare bokad (redan fått förfrågningar). 
• KM 6/6 - domare bokad.  
• Övrigt: Hålla koll på årgångskvalen 2024. P&R utomhus inför Falsterbo? Dressyrstaket + 

bokstäver kostar 30 000 kr inkl. moms. 
 

9. Lagkommittén 
• Schabraken behöver bytas ut (hästlagen). 

Caroline kontaktar Jenny Bell för tryck och beställer nya schabrak. 

• Det saknas klubbjackor i storlekarna M och L (ponnylagen). 

Mia beställer kompletterande jackor hos Hööks. 

10. Anläggningskommittén  
• Under vecka 24 inleds ombyggnaden av Lilla stallet till boxar. 
• Ett tillfälligt staket runt märgelgraven bakom Nya ridhuset har satts upp. 
• Det har varit ett relativt omfattande stopp i avloppet vid Stora stallet. Stoppet har åtgärdats. 
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• Gällande utebanan kvarstår frågorna om belysning och arbetet med iordningsställandet av 
vallarna. 

• Städningen på anläggningen fungerar inte tillfredställande just nu. Kommunen har informerats 
om detta. 

• Mia och Nina har tillsammans med Magnus Bjurståhl och Joakim Jarny gjort en översyn av 
ljudanläggningen och en offert kommer så snart Magnus Bjurståhl fått in prisuppgifter från 
leverantörerna.  

11. Kommunikationskommittén 
• Kerstin har nu editeringsmöjligheter på hemsidan. 

12. Kafeteriakommittén 
• Kafeterian gjorde ett nollresultat under tävlingshelgen. Detta förklaras av stora inköp som även 

kommer att generera vinst i Kylkiosken. 
• Kylkioskens intäkter i mars uppgick till 5 094 kr. 

 

13. Evenemangskommittén 
Det saknas f.n. en Evenemangskommitté.  

14. Sponsorkommittén  
Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 

15. Övrigt 
• Fredrik Lindros har lämnat styrelsen. Han har skickat en heltäckande överlämningshandling till 

Nina. 
• Mia och Malin har varit på Skånes Ridsportförbunds årsmöte. Där aviserades bl.a. höjda avgifter 

till distriktet för föreningarna från 2024. Efter omröstning sänktes de aviserade 
avgiftshöjningarna med hälften. 

• Vi har skaffat ett Pantamerakonto och ska, som första projekt, tillsammans med US försöka få 
ihop pengar till inköp av nya sittdynor till Stora ridhuset. 

• Röjardag - den 14/5 kl. 10.00. 
 

16. Beslut 
• Styrelsen beslutar att ansöka om Projektstöd IF Anläggning 2023 avseende belysning på 

utebanan (RF-SISU). 
• Styrelsen beslutar att köpa in en laptop och en skrivare till sekretariatet för sammanlagt 6 000 

kr. 

 

 

 

 



Protokoll 

Styrelsemöte Vellinge hästsportförening  
5 april 2023 
Protokoll nr3 

 
 

4 | P a g e  
 

 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Mia Ludwig  
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